



Dear Readers,

It's just annoying and frustrating. Clubs go to great lengths to prepare an event. And then learn at short notice of circumstances under which the event cannot take place. This is what happened here in Berlin, where the CRAZY EIGHTS learned more by chance from the operator of the Ostbahnhof that the long-scheduled **Crazy Rail Dance** could not take place there due to roof repairs. "Fortunately", the CRAZY EIGHTS had a good week to cancel.

Of course, the extremely short notice cancellation of the **Night Owl Dance** in Stuttgart is particularly crass. Many dancers had certainly been looking forward to this special dance with its long tradition. Hopefully the cancellation has reached all those affected, and no one has traveled to Stuttgart in vain.

Hopefully I can continue to print many reports of successful events for you here in the Bulletin. You just have to send them to me...

Greetings and keep healthy,
Michael

Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

es ist einfach nur ärgerlich und frustrierend. Da geben sich Clubs alle Mühe mit der Vorbereitung einer Veranstaltung. Und erfahren dann kurzfristig von Umständen, unter denen die Veranstaltung nicht stattfinden kann. So geschehen hier in Berlin, wo die CRAZY EIGHTS mehr zufällig von dem Betreiber des Ostbahnhofs erfahren, dass der lange angemeldete **Crazy Rail Dance** dort wegen Dachreparaturen nicht stattfinden könne. Zum „Glück“ hatten die CRAZY EIGHTS eine gute Woche Zeit für die Absage.

Besonders krass ist natürlich der extrem kurzfristige Ausfall des **Night Owl Dance** in Stuttgart. Auf diesen Special mit seiner langen Tradition hatten sich sicher auch wieder viele Tänzerinnen und Tänzer gefreut. Hoffentlich hat die Absage alle Betroffenen erreicht und es ist niemand vergeblich nach Stuttgart gefahren.

Hoffentlich darf ich hier im Bulletin auch weiterhin viele Berichte von gelungenen Veranstaltungen für euch abdrucken. Ihr müsst sie mir nur schicken...

Viele Grüße und bleibt gesund,
Michael